
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 24-04-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 
  
Bert-Jan Rip WBO-voorzitter & WP Vogelenbuurt 
Marielle Vos Notulist & WR Planetenwijk 
Erwin Spekle WR Patrimonium 
Teun Slijkerman WR de Krim 
Dick van der Schaaf WR Sinnevelt 
Pieter Sierdsma WP Vondelkwartier 
Thea Kaandorp WR Indische Buurt Noord 
Paul Boon DR Spaarndam 
  
Debbie Bruinsma Gebiedsmanager Haarlem Noord 
Joris Krouwels D66 

 
1 – Opening 

Erwin opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, hij vervangt even Bert-Jan omdat 
die later zal aanschuiven. 

Marielle geeft aan dat Alex en Inge zich afgemeld hebben, Thea vervangt Inge vandaag. Van Ismael 
heeft Marielle geen bericht ontvangen en vraagt zich af of hij nog wel zal komen, omdat steeds 
onduidelijk was of er wel of geen Wijkplatform zou komen. Debbie geeft aan dat dit nog onbekend 
is. Afgesproken wordt dat Marielle met Ismael contact op gaat nemen, om duidelijkheid te krijgen. 

De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 27-03-2024 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. Marielle geeft aan dat zij heel blij was dat Alex di voor 
haar heeft opgepakt gedurende haar reis. Bert-Jan geeft aan dat Marielle wel gemist is. 

Alle oude actiepunten zijn gesloten 

3 – Transformatie van Wijkraad naar Wijkplatform  

Marielle geeft aan dat het bestuur van de Planetenwijk, naar Krans Notarissen is geweest en uitleg 
heeft gekregen wat er in de statuten komt te staan. Daarbij bleek dat de gemeente uitging van de 
vaste wijkgrenzen, vermeld op de kaart, maar bij de oprichting van Wijkraad Planetenwijk in 2018 
heeft wethouder Snoek goedkeuring gegeven om de Zaanenlaan en Marnixplein toe te voegen, 
i.v.m. de kermis wat een groot evenement is, daarbij woont Marielle op de Zaanenlaan, dat geeft 
gedoe als het er dan niet bij hoort. Guda heeft direct haar goedkeuring hiervoor gegeven en de 
notaris op de copy gezet, zodat de statuten conform aangepast kunnen worden. Per 01/07 zal het 
Wijkplatform Planetenwijk worden. 12 juni zal er afscheid genomen worden van de wijkraad en een 
glas geheven op het Wijkplatform. In de wijkkrant van juni zal e.e.a. gecommuniceerd gaan worden, 
wij hebben wel alle werkgroepen vermeld om zo de bewoners te informeren waar wij allemaal mee 
bezig zijn en wellicht mensen te vinden die ook eigen initiatieven willen opzetten. 

Thea geeft aan dat per 01-07 de KvK de tenaamstelling zal aanpassen. Zij waren al een Vereniging 
met beperkte bevoegdheid en blijven dat. 

 



Paul geeft aan al een stichting te zijn en dat te blijven, wel moeten de statuten aangepast worden 
n.a.v. de WBTR wet. Zij werken als Dorpsraad al als Wijkplatform met werkgroepen en diegene die 
betrokken zijn zitten al aan tafel. Bij hun moet wel de stemrecht leeftijd aangepast worden naar 16. 

Marielle geeft aan dat daarover niets vermeld staat in hun statuten, klopt zegt Paul maar bij hun 
stond 18 jaar expliciet genoemd. Zowel Haarlem als Haarlemmermeer moeten hun goedkeuring 
geven, men wil niet twee dorpsraden hebben voor een dorp dus de naam is nu Stichting Dorpsraad 
Spaarndam en zal wellicht ook zo blijven. Debbie vraagt of er goede lijnen zijn tussen de twee 
gemeentes, Paul beaamt dat. 

Teun geeft aan druk met andere zaken te zijn, zij werken nu al als Wijkplatform, maar weet niet per 
wanneer dit formeel zal worden, dit hangt af van wanneer de nieuwe website opgeleverd wordt. 

Dick geeft aan dat zij sinds vorige week een Wijkplatform zijn, de statuten zijn ondertekend en het 
bestuur bestaat uit 6 man. Twee zijn er n.a.v. flyers bij gekomen en zowel Hans als oud leden hebben 
toch een doorstart gemaakt, hetgeen fijn is. 

Pieter geeft aan dat zij nu Wijkplatform leefbaar Vondelkwartier zijn, een vereniging met beperkte 
bevoegdheid. Zij hebben 4 werkgroepen. 

Bert-Jan geeft aan dat Martin de gesprekken gevoerd heeft met de notaris, zij hebben de concept 
statuten voor een Vereniging met volledige bevoegdheid ontvangen, dit mede omdat zij het beter 
vinden passen bij de uitgangspunten van Wijkraad, dan een stichting. Het blijkt dat er een hoop 
aangepast moet worden, wil het passend voor hun zijn. Bert-Jan had verwacht dat het beleidskader 
‘wijkplatforms’ door de gemeente naar de notaris gestuurd zou zijn, dat schijnt gebeurd te zijn, maar 
het lijkt dat de notaris daar geen kennis van heeft genomen. De inhoud van de statuten zijn niet 
altijd zijn niet geschreven in de geest en de letter van het beleidskader. Er staat namelijk dat 
bedrijven ook lid kunnen worden van de vereniging (artikelen over fusies en overnames), daarnaast 
is er een artikel opgenomen over het heffen van contributie. Hetgeen drempelverhogend is en niet 
in lijn ligt met de bedoeling van een wijkplatform. Er is besloten de contributie op 0 te zetten. Tevens 
was de concept doelstelling van het Wijkplatform ‘het stimuleren van activiteiten’, maar zij willen 
een verbinder en ondersteuner zijn. Ook hierin is een aanpassing gemaakt. Al met al best veel werk. 
Indien de Wijkraad verordening gewoon aangepast was, en exclusieve belangenbehartiging hieruit 
geschreven was, door de gemeente had dit iedereen een heleboel extra werk gescheeld. De andere 
leden zijn het daarmee eens. 

Er ontstaat een discussie over de termijn van aftreden, mede omdat het al moeilijk genoeg is om 
leden te vinden die in het bestuur willen. Paul geeft aan dat het juist belangrijk is deze termijnen te 
handhaven omdat je anders ook niets meer kunt doen als iedereen maar blijft zitten. Het is 
belangrijk ook nieuw bloed en ideeën te krijgen en anders vindt men het wel gemakkelijk dat een 
ander het oplost.  

Marielle vraagt aan Dick hoeveel jaar er bij hun in de statuten vermeld staat. Dick bevestigd dat dit 3 
jaar is, dit bevreemd Marielle mede omdat de Wijkraadverordening 4 jaar aan hield. (Laatste info zij 
heeft het nagevraagd bij de notaris, bij de Planetenwijk staat 4 jaar vermeld, mag de stichting zelf 
beslissen). 

Erwin geeft aan dat zij in de Koepel zijn geweest bij de notaris, het passeren van de acte is altijd op 
kantoor zelf. Zij waren al een Stichting maar de statuten moesten aangepast worden n.a.v. de WBTR. 
Zij hopen dat dit 01-07 rond zal zijn. 

4 – Mededelingen Gemeente (Debbie) 

Spaarneboog – Er is vanavond een bewonersavond voor de ontwikkeling van de Spaarneboog, er 
waren 130 aanmeldingen. Joris komt er net vandaan en wordt gevraagd er iets over te vertellen. 



De onderwerpen waren: Participatie, Planning, Hoorne Vastgoed, Attentie/probleem punten c.q. 
vragen. De opmerkingen waren met name over, dichtbevolkt gebied, hangjongeren, bevoorrading 
supermarkten. Joris was heel positief hoe de gemeenteambtenaren en Hoorne vastgoed het 
oppakte, ze zitten in het voortraject en er kan nog van alles aangepast worden in de plannen.  

Er waren 160 mensen aanwezig, helaas weinig collega’s van de politieke partijen. Marielle vraagt of 
er ook tekeningen van de look & feel beschikbaar waren, dat was het geval.  

Spaarneboog bevat de herontwikkeling van de bakkerij, het Fjord, het Winkelcentrum en het gebied 
erachter, waarbij ook veel woningbouw van toepassing zal zijn. Marielle vraagt of Hoorne Vastgoed 
alles gaat ontwikkelen of dat er ook nog andere ontwikkelaars aangetrokken zijn. Erwin bevestigt dat 
alles door Hoorne gedaan zal worden.  

Marielle vraagt op welk termijn er gestart gaat worden, Joris geeft aan dat dit een lang traject is en 
vele jaren al duren omdat men nog in de beginfase zit. 

Afgesproken wordt dat Joris de presentatie aan Marielle zal doorsturen t.b.v. het WBO. 

Marielle geeft aan dat er wat dat betreft op de Orion zone ook problemen zijn ontstaan, doordat de 
gemeente geen ambtenaren heeft om het proces te begeleiden. Nu vallen daar de projecten een 
voor een uit de lucht omdat alles los van elkaar ontwikkeld gaat worden. (Sportweg, Nova College, 
Zonnewijzer) 

Zonnewijzer – Debbie geeft aan dat er een bewonersbijeenkomst is geweest op 20 april, daarbij 
waren 20 bewoners aanwezig. De parkeerdruk en verkeersveiligheid zijn attentie punten. 

Marielle geeft aan dat er nu ook een brief is gekomen van de school dat een groot gedeelte van de 
leerlingen tijdelijk over gaan naar Zonnewijzer 1 (bij Bibliotheek) omdat er gesloopt moet gaan 
worden. Dit is niet besproken op de bewonersbijeenkomst en geeft nog veel meer parkeer en 
verkeersoverlast in het gebied bij de Bibliotheek, omdat daar Op Stoom ook gaat bouwen en de 
Verbeelding daar ook zit. Dick geeft aan dat er nu ook zomaar twee bomen volledig kort geknipt zijn, 
terwijl dat niet de bedoeling en wens was van de omwonenden. Er is geen startnotitie nodig geweest 
omdat het een school betreft en hiervoor een uitzondering is. Paul is van mening dat de gemeente 
daarbij veel meer sturing zou moeten geven. Debbie geeft aan dat de ontwikkelaar en/of 
initiatiefnemer het participatietraject moet volgen en de bewoners moet informeren.  

Marielle geeft aan dat Spaarnesant contact met haar opgenomen heeft om een presentatie bij de 
wijkraad te geven hierover, voordat er een bewonersbijeenkomst georganiseerd zou worden. Wij 
hebben toen veel ruchtbaarheid daaraan gegeven en er waren aardig wat omwonenden aanwezig 
toen. Wijkraad Sinnevelt was toen opgeheven, maar is later weer aangehaakt. 

Dick geeft aan dat het gehele plan al in kannen en kruiken was, dus dat er weinig meer te sleutelen 
valt. Joris geeft aan dat bij parkeren en verkeer nog wel veel te sleutelen valt. 

Regenboogbankjes in Noord – Debbie geeft aan dat er 4 bankjes in Schalkwijk nu in regenboog 
kleuren geschilderd zijn en dat de gemeente dat graag ook in Noord per wijk wil gaan 
implementeren. Gevraagd wordt aan de WBO leden locaties aan te geven. Er is al een plek gevonden 
in de Vogelenbuurt, namelijk voor het ijspaleis.  

Marielle geeft aan dat voor de Planetenwijk het Posthuis wellicht een goede locatie is omdat er 
straks veel mensen zullen komen en het een ontmoetingsplek zal worden, gevaar bestaat voor 
vernieling door hangjongeren. Uiteraard moet zij dit eerst bespreken met het bestuur. 

Dick vindt voor Sinnevelt, het Plesmanplein wel een goede locatie voor leerlingen en ouderen van 
Schoteroog. 

Thea ziet het Nieuw Guineaplein wel zitten voor Indische Buurt Noord. 



Bert-Jan oppert dat de Spaarneboog dan ook een regenboog kan worden J 

Karin zal het proces oppakken en de wethouder komt het bankje dan openen. Het is wel de 
bedoeling dat dit een bestaand bankje is wat geschilderd wordt. 

Afgesproken wordt dat de volgende WBO-vergadering de definitieve locaties doorgegeven worden. 

Gebiedsopgave en gebiedsplannen – Debbie geeft aan dat er iedere 4 jaar een gebiedsopgave 
gemaakt wordt waaruit elk jaar een gebiedsplan gemaakt wordt. Onderwerpen zijn Vergroenen, 
Mobiliteit, Bewoners Initiatieven. Op woensdag 5 juni zal er een avond georganiseerd worden, 
waarbij de WBO leden & Wijkraad/platform leden gevraagd worden aanwezig te zijn, met daarnaast 
grote initiatiefnemers zoals Posthuis e.a. De uitnodiging volgt nog. Marielle geeft aan dat zij een 
wijkraad bijeenkomst hebben dus dat er gekeken moet worden hoe dit geplooid kan worden. 

Bert-Jan vraagt of dit ook onder Participatie valt, Debbie bevestigt dit. 

Afgesproken wordt dat Debbie het huidige gebiedsplan en opgave toegestuurd zal worden aan 
Marielle t.b.v. de WBO leden. 

Debbie geeft aan dat de Transvaal buurt en Delftwijk (die nu vermeld staan in dit huidige plan) 
steeds meer vorm gaan krijgen.  

Joris geeft aan dat de vergroening van de Jansstraat en de aanpak van het Pretoriaplein een goed 
voorbeeld zijn. (Hierbij heeft de buurt 50.000 euro gekregen om dit plein te vergroenen) 

Thea vertelt dat er bewoners waren die een plantvak hadden geadopteerd, zij verhuisde maar de 
nieuwe bewoners wilde daar niets mee te maken hebben, dus dat onderhoud wel een probleem is. 

 

5 – Mededelingen Wijkraden/platforms 

Vondelkwartier (Pieter) 

Zij zijn op stoom en hebben nu 4 werkgroepen: 

1. Verkeer, waarbij een nota van bevindingen nu bij de gemeente is neergelegd. 
2. Groen – tegelwippen & boomspiegels aanleggen. 
3. Renovatie Boerderij Noord Akerdam – Pieter geeft aan dat Dennenheuvel van plan is het 

huis ervoor op te kopen, dit wordt dan een huis voor de wijk, met een sociale functie. Er zijn 
tekeningen van de boerderij gemaakt door Eric Coolen die voor 20 euro verkocht worden, 
t.b.v. de renovatie en er komt een opruim dag met vrijwilligers die twee dagen aan de slag 
gaan. 

4. ? 

Sinnevelt (Dick) 

Zij gaan het Wijkplatform verder uitbouwen en gaan een wijkkrant maken en zijn blij dat er nu 6 
leden zijn aangehaakt. 

Dick wil graag overleg met de gemeente over de Honkbalweek, omdat er altijd een hoop gedoe is 
met de parkeervergunningen, Teun wil dit ook graag. Marielle geeft aan dat zij al een mail gestuurd 
heeft naar Wouter Maes hierover, maar tot op heden nog geen reactie heeft gekregen. Debbie zal 
Karin hierover informeren. 

Afgesproken wordt dat Marielle wederom een mail zal versturen, met Dick en Teun op de copy. 
(Done) 

 



De Krim (Teun): 

Teun geeft aan dat ze vorige week een bijeenkomst gehad hebben, daarbij waren 30-40 mensen 
aanwezig. Ze gaan aan de gang met een Ontmoetingsplek in de wijk. Joris heeft de initiatiefneemster 
hulp hierbij aangeboden. Teun geeft aan dat vooral het beheer goed geregeld moet worden.  

 

Spaarndam (Paul): 

Nationale Zaai dag – Is inmiddels geweest, er was een stukje grond bedacht, maar het eigendom lag 
bij Rijnland en zij hebben een speciaal maai protocol wat problemen gaf. Als noodmaatregel hebben 
ze 15 cementbakken gekocht en deze voor het Dorpshuis gezet, omdat dit eigen grond was en deze 
laten inzaaien door de schoolkinderen. Daarnaast is er een pluktuin voor de kinderen gekomen op 
een stukje grond naar de kinderopvang. 

De Rietpol – ontwikkeling staat stil momenteel. 

Samenwerkingsverbanden – Paul geeft aan dat zij met veel partners moeten samenwerken, namelijk 
Rijnland Velsen, Staatsbosbeheer, Recreatieschap, gemeente Haarlem en de Haarlemmermeer. Paul 
geeft aan dat met name bij het Kolkje had dit veel invloed omdat Rijnland 5 meter had, Haarlem 5 
meter en de eigenaar de rest in eigendom had, voor de muurankers was goedkeuring van iedereen 
nodig. 

Indische Buurt Noord (Thea): 

Morgen is er een bijeenkomst van 15 tot 17 over huisvesting voor ouderen. Karin zal hierbij 
aanwezig zijn. Debbie geeft aan dat de gemeente dit ook voor Haarlem Noord wil gaan organiseren. 
Er zijn al sessies in Schalwijk en Zuidwest geweest. Datum is nog onbekend.  

Planetenwijk (Marielle):: 

Posthuis – Zoals iedereen kan zien is er hard gewerkt en is de herbouw van het Posthuis nu echt op 
dreef. Het dak moet er nog op, maar dat heeft vertraging gehad door de regen en de storm, door 
vrijwilligers is speciaal folie aangebracht waarachter een bedrijf speciaal duurzaam spul zal spuiten 
voor de isolatie. De ramen en deuren worden ook binnenkort geïnstalleerd. De verdere afbouw zal 
zoveel mogelijk gedaan worden door vrijwilligers. Onlangs zijn de directeuren van Noord langs 
geweest en zagen de noodzaak van de financiering. Uiteraard zal er nog een Crowd Funding 
opgestart gaan worden om de binnenkant verder te kunnen inrichten. 

Zebrapaden in Steenbokstraat & Mercuriusstraat – Marielle geeft aan dat er vorig jaar een petitie is 
gestart door bewoners, betreffende de verkeersveiligheid rondom het Zaanenpark, er hebben 512 
bewoners deze petitie ondertekent. Omdat de bewoners van de Steenbokstraat ook al jaren vechten 
voor een zebrapad daar, hebben we besloten de krachten te bundelen en een aanvraag te doen voor 
twee zebrapaden, namelijk op de Mercuriusstraat en de Steenbokstraat.  

Vorig jaar is hierover al overleg geweest met de directie van de Zaanenschool (Juniplantsoen), de 
Internationale School (Steenbokstraat), de bewoners en de wijkraad. Het plan was dit te bespreken 
met de gemeenteambtenaren, maar die wilde niet komen omdat de aanvraag volgens een vast 
proces gevolgd moest worden. Dit hield in dat de school zelf contact op moest nemen met de 
gemeente en Veilig Verkeer Nederland, er een lessenpakket gemaakt moet worden en een enquête 
gehouden moest worden onder de ouders, anders zou de aanvraag niet in behandeling genomen 
worden. Marielle heeft in januari een totaal voorstel neergelegd bij de gemeente, maar niets meer 
vernomen. E.e.a. is stil blijven liggen door grote drukte van de directrice. Het bevreemd Marielle dat 
dit grote aantal ondertekenaars van de petitie niet voldoende is om actie te ondernemen en deze 
twee zebrapaden aan te leggen. 



Mede gezien de ontwikkelingen bij het Posthuis wat straks een grote toevoer van jonge en oude 
bewoners zal generen. Wij voelen ons niet serieus genomen. Joris heeft aangeboden om technische 
vragen te gaan stellen na de meivakantie, om dit proces te bespoedigen. Debbie zal Karin hierover 
ook informeren. 

 

Thea geeft aan ook al jaren bezig te zijn met een goede oversteek naar het Schoteroog.  

Afgesproken wordt dat zij zelf met Joris contact zal zoeken om hierover e.e.a. verder toe te lichten. 

 

Vogelenbuurt (Bert-Jan): 

Liander: Zij voeren onverwacht en zonder aankondiging metingen en voorbereidende 
werkzaamheden uit om elektriciteitskasten te gaan plaatsen, zonder overleg met de bewoners, 
hetgeen tot irritatie leidt. Er zijn inmiddels raadsvragen hierover gesteld. 

Overlast Roerdompplein – Er is momenteel veel overlast op het Roerdompplein, een bewoner is zelfs 
bedreigd. Dit geeft een vervelende situatie omdat bewoners nu bang zijn geworden. Kim Onega 
(Preventie deskundige Jeugdoverlast) heeft goed gereageerd en contact opgenomen met de 
betreffende bewoner. Het plan van aanpak preventie en prepressie overlast is in gang gezet en de 
betrokken bewoners zijn geïnformeerd. Zowel Karin als Joris zijn hierover geïnformeerd. In mei zal 
Kim weer bij het overleg komen om een update te geven.  

 

Patrimoniumbuurt (Erwin): 

Heeft verder geen andere updates dan reeds gemeld over de transitie. 

 

8 – Rondvraag 

Joris - vraagt of de samenwerking met de notaris nu goed verloopt. Marielle geeft aan dat wij er als 
WBO wel een jaar mee bezig zijn geweest dit voor elkaar te krijgen, omdat de gemeente dit eerst 
niet centraal wilde oppakken. Gelukkig is dit uiteindelijk wel goed gekomen en zijn er geen 
problemen meer. Bert-Jan geeft aan dat hij het wel een gemiste kans vindt dat het beleidskader niet 
naar de notaris is gestuurd, dat geeft voor hun weer extra werk. 
 
Bert-Jan – geeft aan dat hij antwoord heeft gehad van Karin dat de restitutie regeling nog steeds van 
kracht blijft, dus het overgebleven budget dient te worden teruggestort aan de gemeente. 
Marielle geeft aan dat Karin aan iedereen een bevestiging gestuurd heeft dat het budget mits 
aangevraagd voor 01-10 voor de wijkplatforms gereserveerd blijft. 
Het L&I budget zal dan na 1 oktober ook bestaan aan uit het Wijkplatform budget, zodat er geen 
onder uitputting van het budget ontstaat. 
 
 
 
 
Om 21.40 uur wordt de vergadering gesloten. 
 
 

Volgende WBO-vergadering is 22 mei om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 



 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart 
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   
 
 
 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Marielle Zal contact opnemen met Ismael over continuering 

bij het WBO 
26/04/2024 Gesloten 

 
Joris Presentatie Spaarneboog naar Marielle sturen t.b.v. 

de WBO leden. 
26-04/2024 Open 

Allen Locaties voor de regenboog bankjes volgende WBO-
vergadering doorgeven 

26-04/2024 Open 

Debbie Gebiedsopgave & plan doorsturen aan Marielle t.b.v. 
de WBO leden t.b.v. sessie op 5 juni 

26-04/2024 Gesloten 

Marielle Wederom mail versturen naar Wouter Maes m.b.t. 
de Honkbal week, met Dick & Teun op de copy 

26/04/2024 Gesloten 
 

Thea Contact met Joris opnemen omtrent 
verkeersveiligheid Schoteroog 

26-04/2024 Open 

 


